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Minnesanteckningar förda vid Hörselskadades förening i Göteborgs FÖRENINGSMÖTE.  
 
 Datum:  lördag 18 november 2023  
 Tid:  10.00 – 13.00  
   Plats: Föreningslokalen Haga Östergatan 30, Göteborg  
                 (flyttat från samlingslokalen vån1) 
 Antal: 17 personer närvarade 
 

1. Välkommen och inledning 
Vår ordförande, Erika Darljung, höll i mötet och inledde med att hälsa alla välkomna! 
Presentera styrelsen och personal som var på plats. 
 
Mötespresentationen finns i separat pdf-dokument (länk).  

2. Rapport från styrelsen 
Erika fortsatte med att berätta om vad som har blivit gjort under 2023 och vad som 
kvarstår, som en koppling till verksamhetsplanens huvudområden 2023 och verksamhet 
som planeras för 2024.  
 
En nyhet för 2023 är Slingkollen, att vi i föreningen går runt och mäter upp och noterar 
hur olika fasta hörslingor fungerar. Styrelsen har genomgått en utbildning och håller nu 
på med att rekrytera medlemma som på något sätt vill vara med denna arbetsgrupp. Inga 
förkunskaper krävs. Hör av er till föreningen om ni är intresserade.  

 
- Två medlemmar närvarande anmälde sitt intresse.  

 
Utflykts-/Föreläsningsgruppen: styrelsen efterlyser intresserade till denna grupp. 
  
Medlemsantalet har under många år stadigt minskat. Glädjande kan styrelsen meddela 
att minskningen börjat plana ut och vi kan ana att kurvan börjar vända uppåt. Under 
Hörselveckan i oktober lyckades vi värva 15 nya medlemmar. Om vi alla hjälps åt och 
värvar en ny medlem så är vi dubbelt så många nästa år. Börja med att värva en 
familjemedlem. 
 
Föreningen har nu två anställda på 50 % och samarbetet fungerar bra och 
arbetsfördelningen dem emellan. Arbetet går framåt och fortsätter utvecklas. 
 

- Medlem berömmer styrelse och personal för ett bra samarbete 
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3. Verksamhetsplan och budget för 2024 

Samråd kring budget 
Erika gick igenom föreningens siffror per idag. Att styrelsen planerar att placera delar av 
inkomna arv i värdepapper samt återinvestera utdelningar från våra aktier. 
 
Vi har sökt pengar från Göteborgsstad för vår verksamhet 2024. Ansökan skickades in i 
juli men vi väntar inget svar från staden förrän i början av 2024.  
 
Inga synpunkter på budgeten för 2024 utifrån dialogen om föreningens ekonomi 
generellt 
 
Tips från medlemmar: 
- Titta på andras ansökningar för att få tips om hur de skriver och hur mycket pengar de 

får. 
- Om inget bidrag från staden, så kan projektpengar vara ett sätt att finansiera vår 

verksamhet. 
 

Samråd kring verksamhetsplan 2024 
Förslag på nya aktiviteter är alltid välkomna och för att kunna utöka vårt utbud av 
aktiviteter så behöver/önskar styrelsen att fler medlemmarna kan engagera sig/hjälpa till. 
Tillsammans hjälps vi åt för att skapa ett hörselsmart Göteborg. 
  

- Vi är ute och föreläser och sprider hörselkunskap hos olika föreningar och företag. 
Hittills har det varit ganska små grupper och nu letar vi föreningar och träffpunkter 
med bra hörmiljö där minst 50 personer. Hör gärna av dig till oss på föreningen om 
du har något tips. 
 

- Föreläsning om demens och hörselnedsättning, medlem lyssnat på denna och 
remomenderar oss att visa den på föreningen.  

 
- Studiecirkel: Bli vän med hörapparat  

 
 
 
Paus med kaffe och smörgås 
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4. Föreläsning: AI-textning som fenomen och personligt hjälpmedel 
med Mohammed Shakrah 
 
Föreläsningen handla dels om skrivtolkning och om automattextning. Detta var ett 
uppskattat ämne och de som hade sina smartphones till hands fick hjälp att installera en 
automatextnings-app i sina telefoner. Tillsammans provade vi hur denna fungera och alla 
var glatt överraskade hur smidigt det fungera.  
 
Stort tack till Mohammed som kom och dela sina kunskaper med oss! 
 

5. Avslutning 
Erika tackade för att alla kom och hoppas det var ett uppskattat möte och hoppas på ett 
återseende. 
 
 
 
Vid tangenterna // Lena Nilsson och Anna Arlfelt 
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